
Protokół Nr XLIV/23

z  sesji  Rady  Powiatu  Siemiatyckiego,  która  odbyła  się  w  dniu  22  grudnia  2023r.

w  Starostwie Powiatowym w Siemiatyczach i trwała od godz. 1400 do godz. 1515. 

W sesji uczestniczyło 15 radnych według załączonej listy obecności. Nieobecna była radna Irena

Wysocka oraz Wicestarosta Sylwester Zgierun.

W sesji uczestniczyli również:

1. Teresa Kłopotowska Skarbnik Powiatu

2. Ks.  prałat  Jerzy  Cudny  Proboszcz  Parafii  Rzymskokatolickiej  pw.  Wniebowzięcia  NMP

w  Siemiatyczach Dziekan Siemiatycki

3. Ks.  prot.  Paweł  Sterlingow Proboszcz  Parafii  Prawosławnej  pw.  Śww.  Apostołów Piotra

i Pawła w Siemiatyczach Dziekan Siemiatycki

Obradom  przewodniczył  Przewodniczący  Rady  Powiatu  Siemiatyckiego  Henryk

Boguszewski.

P – kt 1.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski otwierając obrady XLIV sesji VI kadencji Rady 

Powiatu Siemiatyckiego powitał  radnych, Starostę, członków Zarządu, Wiceprzewodniczącego 

Rady, Panią Skarbnik Teresę Kłopotowską, Panią Sekretarz Agatę Androsiuk. Przewodniczący 

Rady powitał Panią Elżbietę Malinowską, Pana Piotra Pietrasiuka. Przewodniczący Rady Henryk 

Boguszewski serdecznie powitał obecnych na sesji księży dziekanów: ks Jerzego Cudnego oraz 

ks. Pawła Sterlingowa.

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady stwierdził, że w dzisiejszej sesji uczestniczy 

15 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i  podejmować prawomocne 

uchwały. 

P – kt 2.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poinformował, że porządek obrad Państwo radni 

otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejszą sesję. Czy w sprawie porządku obrad ktoś  zechce 

zabrać głos? 

Głos zabrał Starosta Marek Bobel, który złożył wniosek o wprowadzenie w  pkt 7 porządku obrad 

„Podjecie uchwał w sprawach” podpunktu g/ projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr 

XLII/303/23 Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia 24  listopada 2023r. w sprawie przyjęcia 

„Programu współpracy Powiatu Siemiatyckiego z  organizacjami pozarządowymi i podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i

o wolontariacie na 2024 rok”

Inne propozycje zmiany porządku obrad nie zostały zgłoszone.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poddał pod głosowanie porządek obrad XLIV sesji 

Rady Powiatu z uwzględnieniem zmiany.

Za przyjęciem porządku obrad XLIV sesji Rady Powiatu z uwzględnieniem zmiany 
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zaproponowanej przez Starostę głosowało 15 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził że porządek obrad XLIV sesji Rady Powiatu Siemiatyckiego z 

uwzględnieniem zmiany zaproponowanej przez Starostę przyjęty został przy 15 głosach „za”, 

głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było.

Protokół głosowania jawnego w sprawie przyjęcia porządku obrad z uwzględnieniem zmian 

stanowi załącznik do protokołu.

Porządek obrad XLIV sesji Rady Powiatu Siemiatyckiego:

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad

3. Przyjecie protokołu z poprzedniej sesji oraz sesji nadzwyczajnych

4. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu oraz pracy Zarządu Powiatu

    między sesjami

5. Raport z „Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu Siemiatyckiego na lata 2020 -

    2023 z perspektywą na lata 2024 – 2027”

6. Analiza oświadczeń majątkowych

7. Podjęcie uchwał w sprawach:

a)  zmian w Uchwale Nr XXXII/241/22 Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia 23 grudnia 2022 r. 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Siemiatyckiego na lata 

2023 – 2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2023 – 2029

b)  zmian w Uchwale Nr XXXII/242/22 Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia 23 grudnia 2022 r. 

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na 2023 rok

c)  uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Siemiatyckiego na lata 2024

- 2027 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2024 – 2032

d)  uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na 2024 rok

e)  ustalenia rozkładu godzin pracy i harmonogramu dyżurów aptek ogólnodostępnych

     na terenie powiatu siemiatyckiego w okresie od 01.01.2024r. do 31.12.2024r.

f)   wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości stanowiącej własność

     Powiatu Siemiatyckiego oraz odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu

     zawarcia umowy

g) zmian w Uchwale Nr XLII/303/23 Rady powiatu Siemiatyckiego z dnia 24 listopada 

    2023r. w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Powiatu Siemiatyckiego

    z organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy

    z dnia 24 kwietnia 2003r. O działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

    na 2024 rok”

8. Sprawy różne, wolne wnioski i oświadczenia radnych

9.  Zamknięcie obrad.

P – kt 3.
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Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski  zwrócił się z pytaniem, czy ktoś   z  państwa  

radnych  chciałby wnieść   uwagi do protokołu z poprzedniej sesji oraz sesji nadzwyczajnych? W 

dniu dzisiejszym przyjęciu podlegają protokoły z  XLI, XLII i XLIII sesji Rady Powiatu. 

Uwagi do protokołu z poprzedniej sesji oraz sesji nadzwyczajnych nie zostały zgłoszone.

Za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji oraz sesji nadzwyczajnych głosowało 15 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół z poprzedniej sesji oraz protokoły z  sesji 

nadzwyczajnych przyjęte zostały przy 15 głosach „za”, głosów „przeciw” i  „wstrzymujących się” nie

było. Protokół głosowania jawnego w sprawie przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji oraz sesji 

nadzwyczajnych stanowi załącznik do protokołu.

P – kt 4.

Głos zabrał Starosta Marek Bobel, który złożył sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Powiatu 

oraz pracy Zarządu Powiatu między sesjami: „ Panie Przewodniczący, Wysoka Rado! W okresie 

sprawozdawczym Zarząd Powiatu odbył 6 posiedzeń, przedmiotem których były kwestie związane 

z wykonywaniem zadań nałożonych na powiat  oraz wynikających z bieżącej działalności Zarządu i

Starostwa. Zarząd zajmował się między innymi problematyką związaną z gospodarką finansową 

powiatu i jednostek organizacyjnych.

W okresie sprawozdawczym Zarząd rozpatrzył i pozytywnie zaopiniował wnioski w sprawach 

finansowych podległych jednostek, na podstawie których na dzisiejszej sesji będą wprowadzane 

zmiany do budżetu powiatu. 

Uchwały Rady Powiatu Siemiatyckiego podjęte na ostatniej sesji zwyczajnej były w stosownym 

terminie przekazane do organów nadzoru. Wszystkie uchwały są na bieżąco realizowane zgodnie 

z postanowieniami.

W okresie sprawozdawczym Zarząd Powiatu podjął następujące uchwały: 

Na posiedzeniu w dniu 8 listopada 2023r.:

– uchwałę w sprawie zmiany regulaminu organizacyjnego Starostwa Powiatowego w 

Siemiatyczach

– uchwałę w sprawie wyznaczenia zamawiającego upoważnionego do przeprowadzenia 

postępowania o udzielnie zamówienia publicznego na dostawę materiałów biurowych i 

eksploatacyjnych w 2024 roku na rzecz jednostek organizacyjnych powiatu siemiatyckiego 

Na posiedzeniu w dniu 10 listopada 2023r. uchwały w sprawie:

– zmian w budżecie Powiatu Siemiatyckiego na 2023 rok

– w sprawie projektu budżetu Powiatu Siemiatyckiego na 2024 rok

– w sprawie projektu uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Siemiatyckiego na 

lata 2024-2027 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2024 – 2032

– w sprawie nabycia nieruchomości na rzecz Powiatu Siemiatyckiego 

– uchwała w sprawie ustalenia stawek czynszu za wynajem pomieszczeń garażowych przez 
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Zespół Szkół Rolniczych im. Wincentego Witosa w Ostrożanach

– uchwała w sprawie zbycia nieruchomości 

– uchwała w sprawie upoważnienia dyrektora Zespołu Szkół w Siemiatyczach do 

jednoosobowego reprezentowania i składania oświadczeń woli w imieniu Powiatu 

Siemiatyckiego w zakresie realizacji zadania dofinansowanego z Zakładu Ubezpieczeń 

Społecznych

Na posiedzeniu w dniu 21 listopada 2023r. :

– uchwała w sprawie zmian w budżecie powiatu siemiatyckiego 2023 rok

– uchwała w sprawie przekazania uprawnień do zaciągania zobowiązań związanych z 

realizacją przedsięwzięć

– uchwała w sprawie powołania komisji konkursowej w celu opiniowania złożonych ofert na 

realizację zadania publicznego w zakresie prowadzenia punktu przeznaczonego na 

udzielanie nieodpłatnej pomocy prawnej  lub świadczenie nieodpłatnego poradnictwa 

obywatelskiego  w Powiecie Siemiatyckim w 2024r.

Na posiedzeniu w dniu 1 grudnia 2023r. uchwały:

– w sprawie zmian w budżecie Powiatu Siemiatyckiego na 2023 rok

– uchwała w sprawie planów finansowych jednostek budżetowych na 2024 rok

– uchwała w sprawie zmiany uchwały dotyczącej ustanowienia na rzecz SP ZOZ w 

Siemiatyczach prawa użytkowania nieruchomości

– uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości w celu 

prowadzenia badań zasobów wód podziemnych przez Państwowy Instytut Geologiczny 

Państwowy Instytut Badawczy 

– uchwała w sprawie udzielenia dotacji na realizację zadania publicznego w zakresie 

prowadzenia punktu przeznaczonego na udzielanie nieodpłatnej pomocy prawnej lub 

świadczenie nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego w Powiecie Siemiatyckim w 2024 

roku

– uchwała w sprawie udzielenia dyrektorowi Zespołu Szkół w Siemiatyczach upoważnienia 

do reprezentowania i składania oświadczeń woli w imieniu Powiatu Siemiatyckiego 

podczas realizacji zadania polegającego na zakupie pakietu szkoleniowego  do Oddziału 

Przygotowania Wojskowego i pakietu ubiorczego ucznia Oddziału Przygotowania 

Wojskowego

– uchwała w sprawie udzielenia upoważnienia dyrektorowi Zespołu Szkół Technicznych w 

Czartajewie do jednoosobowego reprezentowania i składania oświadczeń woli w imieniu 

powiatu do realizacji zadania polegającego na zakupie pakietu szkoleniowego OPW i 

pakietu ubiorczego ucznia OPW
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Na posiedzeniu w dniu 13 grudnia uchwały w sprawie:

– zatwierdzenia wyboru najkorzystniejszej oferty w związku z przeprowadzonym 

postępowaniem o udzielenie zamówienia publicznego na ubezpieczenie mienia od zdarzeń

losowych

Na posiedzeniu w dniu 22 grudnia 2023r. uchwały:

– zatwierdzenia wyboru najkorzystniejszej oferty w związku z przeprowadzonym 

postępowaniem o udzielenie zamówienia publicznego na ubezpieczenie mienia od zdarzeń

losowych

– uchwała w sprawie upoważnienia dyrektora Zespołu Szkół Technicznych w Czartajewie do 

jednoosobowego reprezentowania i składania oświadczeń woli w imieniu powiatu 

siemiatyckiego w zakresie realizacji zadania w ramach programu fundusze Europejskie dla 

Podlaskiego 2021 – 2027 Europejski Fundus Społeczny +.

Zarząd Powiatu rozpatrzył również:

– wniosek wójta Gminy Siemiatycze o wyrażenie opinii w sprawie zaliczenia drogi do 

kategorii dróg gminnych położonych na działkach 489/2 i 532 w obrębie Czartajew – 

wniosek rozpatrzony negatywnie

– wniosek mieszkańców wsi Turna Mała o wykonanie trzech progów zwalniających oraz 

ograniczenie prędkości w miejscowości Turna w ciągu drogi powiatowej 1732B – wniosek 

rozpatrzony negatywnie 

– wniosek dyrektora Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury w Drohiczynie o ufundowanie 

nagród dla laureatów II konkursu wokalnego dla uczniów szkół podstawowych pod nazwą 

„Zapomniana piosenka” - wniosek rozpatrzono negatywnie

– wniosek klubu sportowego Cresa w Siemiatyczach o ufundowanie nagród rzeczowych 

uczestnikom turnieju piłki nożnej – wniosek rozpatrzony negatywnie

– wniosek Dekanalnego Instytutu Kultury Prawosławnej w Siemiatyczach o nieodpłatne 

zakwaterowanie 12-osobowego chóru parafii Św. Dymitra z Ukrainy w internacie Zespołu 

Szkół Technicznych w Czartajewie w związku z organizacją XX jubileuszowego 

Międzynarodowego  Przeglądu Pieśni Religijnej i Paraliturgicznej – wniosek rozpatrzony 

pozytywnie

– wniosek pełnomocnika PGE Dystrybucja z siedzibą w Lublinie o uzgodnienie projektu 

przyłącza energetycznego na działce Nr 317/59 w obrębie Czartajew oraz wyrażenie zgody

na dysponowanie nieruchomością na cele budowlane – wniosek rozpatrzony pozytywnie

– wniosek dyrektora Zespołu Szkół Rolniczych w Ostrożanach o wyrażenie zgody na 

wynajem pomieszczeń garażowych na okres do 3 lat – wniosek rozpatrzony pozytywnie

– wniosek dyrektora Powiatowego Domu Pomocy Społecznej w Siemiatyczach o wyrażenie 

zgody na likwidację zużytego składnika majątku ruchomego – wniosek rozpatrzony 
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pozytywnie 

– wniosek mieszkańców sołectwa Anusin o poprawę przejezdności drogi powiatowej Nr 

1782B relacji Anusin – Olendry – wniosek rozpatrzony negatywnie

– wniosek o wykup lokalu mieszkalnego w bloku 34 w Ostrożanach – wniosek rozpatrzony 

pozytywnie

– wniosek o wykup lokalu mieszkalnego w bloku 36 w Ostrożanach – wniosek rozpatrzony 

pozytywnie 

– wniosek o przekształcenie prawa użytkowania wieczystego w prawo własności 

nieruchomości gruntowej położonej w obrębie Siemiatycze na rzecz użytkownika 

wieczystego – wniosek rozpatrzony negatywnie 

– wniosek dyrektora Zespołu Szkół Rolniczych w Ostrożanach o wyrażenie zgody na 

wynajem pomieszczeń szkolnych – wniosek rozpatrzony pozytywnie

– wniosek wójta Gminy Siemiatycze o wyrażenie opinii w zakresie zaliczenia do kategorii 

dróg gminnych drogi położonej na działkach 475 i 486/2 w obrębie wsi Czartajew - wniosek 

rozpatrzony negatywnie 

– wniosek dyrektora Powiatowego Domu Pomocy Społecznej w Siemiatyczach o wyrażenie 

zgody na przyznanie jednorazowej nagrody w wysokości 3 tys. zł. pracownikom PDPS – 

wniosek rozpatrzony negatywnie

– wniosek Zgromadzenia Sióstr Karmelitanek Dzieciątka Jezus Warsztatu Terapii Zajęciowej 

w Siemiatyczach o pomoc finansową w zorganizowaniu XI Podlaskiego Przeglądu Kolęd i 

Pastorałek „Siemiatycka Stajenka 2024” - wniosek rozpatrzony pozytywnie

– wniosek kierownika PCPR w Siemiatyczach o wyrażenie zgody na wymianę zużytego 

wyposażenia Warsztatu oraz zakup dodatkowego wyposażenia – WTZ-om funkcjonującym 

na terenie Powiatu Siemiatyckiego – wniosek rozpatrzony pozytywnie

– wniosek wspólnoty mieszkaniowej w Czartajewie o wycinkę drzew – wniosek rozpatrzony 

negatywnie

– wniosek dyrektora Zespołu Szkół Technicznych w Czartajewie o wyrażenie zgody na 

niepobieranie należności za czesne od ucznia IV klasy technikum w związku z jego trudną 

sytuacją materialną – wniosek rozpatrzony pozytywnie

– wniosek o wyrażenie zgody na stabilizację punktu ekscentrycznego stacji ASG Eupos na 

działce będącej własnością powiatu – wniosek rozpatrzony pozytywnie

– wniosek Powiatowego Zarządu Dróg w Siemiatyczach o zatwierdzenie planu zimowego 

utrzymania dróg w sezonie 2023 – 2024 – wniosek rozpatrzony pozytywnie

– wniosek dyrektora Zespołu Szkół Technicznych w Czartajewie o wyrażenie zgody na 

kontynuację dzierżawy Państwowemu Instytutowi Geologicznemu części nieruchomości Nr 
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319/1 w Czartajewie – wniosek rozpatrzony pozytywnie

– wniosek o uzgodnienie trasy sieci elektroenergetycznej oraz o wyrażenie zgody na 

dysponowanie nieruchomością o numerze geodezyjnym 317/59 położoną w Czartajewie – 

wniosek rozpatrzony pozytywnie.

Ponadto Zarząd zapoznał się:

– z raportem z Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu Siemiatyckiego na lata 2020 – 

2023 z perspektywą na lata 2024 – 2027

Dziękuje za uwagę.”

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z państwa radnych 

ma pytania do przedstawionego sprawozdania?

Radny Mariusz Pyzowski poprosił o więcej informacji na temat progów zwalniających w Turnie 

Małej  bo tam odpowiedź  jest negatywna, radny poprosił aby rozszerzyć wypowiedź odnośnie tego

tematu. Jest wniosek mieszkańców wsi Anusin odnośnie wyrównania, poprawy jakości drogi 

Anusin – Olendry, również jest odpowiedź negatywna. Radny poinformował, że chciałby szerzej 

dowiedzieć się dlaczego, czy powodem jest brak środków czy zostało to odłożone na dalszy plan? 

Odnośnie uzgodnienia zaliczenia  do kategorii dróg gminnych z wniosku pana wójta Gminy 

Siemiatycze, dróg położonych na terenie Czartajewa. 

Starosta Marek Bobel poinformował, że jeżeli chodzi o drogę w Turnie Małej jest tam 

ograniczenie prędkości do 50 km/h. Komisja złożona z pracowników Wydziału Komunikacji i 

Drogownictwa oraz pracowników Policji wydała orzeczenie, orzeczenie jest jasne: nie ma  

potrzeby aby umieszczać tam dodatkowo trzy progi zwalniające jeśli jest ograniczenie prędkości 

do 50 km/h. Policja zadeklarowała, że będzie częściej tam zaglądać i badać prędkość. Jeżeli ktoś 

przestrzega ograniczenia prędkości do 50 km/h, Starosta sprostował, że jest tam ograniczenie 

prędkości do 40 km/h, jest tam postawiony znak  więc jadąc 40 km/h nie ma tam 

niebezpieczeństwa – taka jest opinia komisji, która była na terenie tej miejscowości.

Jeśli chodzi o drogę Olendry – Anusin w ocenie Powiatowego Zarządu Dróg droga ta jest w 

dobrym stanie technicznym, nie ma tam potrzeby dodatkowych nakładów finansowych aby tą 

drogę „poprawiać”.

Jeśli chodzi o opinię Powiatu Siemiatyckiego dotyczącą dróg w Czartajewie – nie spełniają one 

wymagań jeśli chodzi o drogi publiczne, szczegóły są w uzasadnieniu w uchwale Zarządu Powiatu

Siemiatyckiego, Starosta poinformował, że może te uchwałę panu radnemu skserować, jest tam 

szczegółowo opisane dlaczego nie spełnia ona wymagań drogi publicznej, drogi gminnej. 

Podobna sytuacja była w przypadku innej drogi, wojewoda w trybie nadzorczym uchylił uchwałę 

Gminy Siemiatycze. Uchwały podjęte w innych sprawach ale w identycznej sytuacji, uchwały są 

uchylane ponieważ najpierw trzeba ująć w planie zagospodarowania, dopiero wtedy można 

budować drogę gminną – takie jest orzeczenie nadzorcze Wojewody Podlaskiego.  Starosta 

zwracając się do radnego poinformował, że jeśli pan radny sobie życzy uchwałę, może ją 
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przekazać. W treści uchwały Zarządu Powiatu Siemiatyckiego jest szczegółowo dlaczego podjęta 

została decyzja o negatywnej opinii, opinia ta oczywiście nie jest wiążąca dla gminy, która 

wnioskuje, gmina może wnieść uchwałę nie biorąc pod uwagę tej negatywnej opinii ale to nie 

oznacza że ta droga powstanie, może być ona uchylona tak jak poprzednie przez Wojewodę 

Podlaskiego.

P – kt 5.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poinformował  o przejściu do pkt 5 porządku 

obrad : „Raport z „Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu Siemiatyckiego na lata 2020 - 2023 

z perspektywą na lata 2024 – 2027”.

Przewodniczący Rady przypomniał, że Raport został omówiony na wspólnym posiedzeniu 

komisji przed dzisiejszą sesją, czy państwo radni mają pytania w tej sprawie?

Pytania do raportu nie zostały zgłoszone.

P – kt 6.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poinformował o przejściu do pkt 6 porządku obrad: 

Analiza oświadczeń majątkowych.

Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie  z  regulacjami zawartymi w ustawie o 

samorządzie powiatowym radni powiatu zobowiązani byli do złożenia  rocznych oświadczeń 

majątkowych  za 2022 rok. Do złożenia rocznego oświadczenia majątkowego zobowiązani byli 

również: Sekretarz Powiatu, Skarbnik Powiatu, kierownicy jednostek organizacyjnych oraz 

pracownicy Starostwa wydający decyzje administracyjne w imieniu Starosty. W tracie roku złożone 

zostały również oświadczenia majątkowe w związku z rozpoczęciem pełnienia funkcji oraz w 

związku z cofnięciem upoważnienia do wydawania decyzji administracyjnych w imieniu Starosty 

Siemiatyckiego. Podmiotami uprawnionymi do analizy oświadczeń majątkowych 

Przewodniczącego Rady i Starosty jest Wojewoda, radnych – Przewodniczący Rady  natomiast 

pracowników Starostwa i kierowników jednostek organizacyjnych – Starosta. Analizy oświadczeń 

majątkowych dokonuje również Naczelnik Urzędu Skarbowego właściwy ze względu na , miejsce 

zamieszkania osoby składającej oświadczenie, który przedkłada analizę Radzie Powiatu.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poinformował, iż wymienione podmioty w ustawowym 

terminie przedłożyły Radzie Powiatu analizy oświadczeń majątkowych. W części z 

przeanalizowanych oświadczeń stwierdzone zostały nieprawidłowości, które opisane zostały w 

informacjach, przekazanych Radzie Powiatu zgodnie z wymogami ustawy o samorządzie 

powiatowym. W związku z tym Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem, czy 

istnieje potrzeba odczytania przedłożonych analiz oświadczeń majątkowych, czy możemy przyjąć, 

że osoby zainteresowane  zapoznają się z ich treścią  w Biurze Rady Powiatu?

Z sali padły głosy, że nie ma potrzeby odczytywania analiz oświadczeń majątkowych.

P – kt 7.

Pierwszy projekt uchwały dotyczył zmian w Uchwale Nr XXXII/241/22 Rady Powiatu 
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Siemiatyckiego z dnia 23 grudnia 2022r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Siemiatyckiego na lata 2023 – 2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na 

lata 2023 – 2029.

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy państwo radni mają pytania  w  tej sprawie?

Pytania do projektu nie zostały zgłoszone w związku z tym Przewodniczący Rady poddał projekt 

pod głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XXXII/241/22 Rady Powiatu Siemiatyckiego

z dnia 23 grudnia 2022r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Siemiatyckiego na lata 2023 – 2026 wraz z prognozą kwoty długu i  spłat zobowiązań na lata 2023 

– 2029 głosowało 15 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 15 głosach „za”, głosów 

„przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Uchwała Nr  XLIV/309/23 w załączeniu do protokołu.

Protokół głosowania jawnego w sprawie zmian w uchwale Nr XXXII/241/22 Rady Powiatu 

Siemiatyckiego z dnia 23 grudnia 2022r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Siemiatyckiego na lata 2023 – 2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na 

lata 2023 – 2029 stanowi załącznik do protokołu.

Kolejny projekt uchwały dotyczył zmian w Uchwale Nr XXXII/242/22 Rady Powiatu Siemiatyckiego 

z dnia 23 grudnia 2022r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na 2023 rok.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski zwrócił się z pytaniem, czy państwo radni mają 

pytania do przedłożonego projektu uchwały?

Pytania  nie zostały zgłoszone.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XXXII/242/22 Rady Powiatu Siemiatyckiego

z dnia 23 grudnia 2022r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na 2023 rok 

głosowało 15 radnych. Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 15 

głosach „za”, głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było.

Uchwała Nr XLIV/310/23 – w załączeniu do protokołu.

Protokół głosowania jawnego w sprawie zmian w Uchwale Nr XXXII/242/22 Rady Powiatu 

Siemiatyckiego z dnia 23 grudnia 2022r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na

2023 rok stanowi załącznik do protokołu.

Kolejny projekt uchwały dotyczył uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Siemiatyckiego na lata 2024 - 2027 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2024 

– 2032.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski zwrócił się z pytaniem, czy państwo radni mają 

pytania do projektu uchwały?

Pytania  nie zostały zgłoszone.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poddał projekt uchwały pod głosowanie.
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Za podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Siemiatyckiego na lata 2024 - 2027 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2024 

– 2032 głosowało 15 radnych. Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 

15 głosach „za”, głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było.

Uchwała Nr XLIV/311/23 – w załączeniu do protokołu.

Protokół głosowania jawnego w sprawie  uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Siemiatyckiego na lata 2024 - 2027 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2024 

– 2032 stanowi załącznik do protokołu.

Kolejny projekt uchwały dotyczył uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na 2024 rok.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poprosił o zabranie głosu pana Starostę. 

Głos zabrał Starosta Marek Bobel: „Panie Przewodniczący, Wysoka Rado! Projekt uchwały 

budżetowej Powiatu Siemiatyckiego na rok 2024 został przyjęty przez Zarząd Powiatu 

Siemiatyckiego Uchwałą nr 171/949/23 z dnia 10 listopada 2023r. Został on przedłożony  

Regionalnej  Izbie Obrachunkowej  w Białymstoku  oraz Radzie Powiatu Siemiatyckiego i był  

przedmiotem szczegółowej analizy na posiedzeniach poszczególnych  komisji Rady. Projekt 

uchwały uzyskał pozytywną opinię  wszystkich Komisji  Rady Powiatu, w tym  opinię Komisji 

Finansowo-Budżetowej oraz pozytywną opinię  Regionalnej Izby Obrachunkowej.

Szanowni  radni! Dochody  budżetu powiatu na 2024 rok zaplanowano w kwocie 277.608.936,91 

zł, z tego:

• dochody bieżące - w wysokości   110.124.869,01 zł co stanowi 39,67%,

• dochody majątkowe -  w wysokości  167.484.067,90 zł , co stanowi 60,33%.

Wydatki budżetu powiatu na 2024 rok zaplanowano w kwocie 283.096.075,24 zł, z tego:

• wydatki bieżące - w wysokości  110.077.189,23 zł (38.88%) w tym :

- wydatki na remonty dróg -  43.759.021,20 zł – 39,75% z tego są to środki przeznaczone na 

remonty dróg czyli de facto są to wydatki inwestycyjne, majątkowe tylko niestety w budżecie

trzeba je było zapisać jako wydatki bieżące

- wydatki na  konserwację zabytków -  4.121.571,79 zł – 3,74% budżetu

Wydatki majątkowe -  w wysokości  173.018.886,01 zł stanowią 52,75%.

Do tego trzeba doliczyć kwotę 43.759.021,20 zł. to znaczy że wydatki de facto majątkowe bo 

remonty to nic innego tylko inna kategoria w budżecie,  to łącznie 216.777.907,21 zł co stanowi 

76,57% budżetu.” 

Starosta Marek Bobel poinformował że chciałby przypomnieć to, co mówił na posiedzeniach 

komisji że w ramach naszych porozumień z trzema gminami wschodnimi to jest z Gminą Mielnik, 

Gminą Nurzec i Gminą Milejczyce w ramach stosownych porozumień i zgód Rady Powiatu i zgód 

Rad Gmin 27.013.004 zł będą realizowane inwestycje na terenie tych trzech gmin przez budżety 

tych poszczególnych gmin ale na drogach powiatowych. Dochodzi do tego jeszcze kładka na 

terenie Powiatu Siemiatyckiego, którą w ramach związku powiatowo - gminnego realizujemy w 
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korelacji z Gminą Drohiczyn i Gminą Korczew a więc te wydatki łącznie z tymi, o których jest 

mowa, realizowane przez budżet powiatu, realizowane przez związek powiatowo – gminny, 

realizowane na drogach powiatowych przez poszczególne gminy jest to 253.790.000 zł. , jest to 

niewyobrażalna kwota. Jak widać budżet jest bardzo proinwestycyjny przez wielkie P, rekordowy, 

nigdy taki budżet Powiatu Siemiatyckiego nie był. Starosta zaznaczył, że nie będzie przypominał i 

wypominał jaki budżet był kiedyś a jaki jest teraz. Budżet jest stabilny, jest optymalny, bezpieczny. 

Po przetargach, które rozstrzygamy w tej chwili bardzo prawdopodobne, że obejdzie się bez 

kredytu, który jest planowany bo przetargi idą w znakomitych cenach, w cenach albo 

kosztorysowych albo ostatnio nawet poniżej kosztorysu, co było nie do osiągnięcia jeśli chodzi o 

drogi w roku 2023. W tej chwili firmy chyba mają mniejszy portfel zamówień, jest wczesna pora, 

szukają pewnie pakietu zamówień na rok 2024, ale my nie czekamy, realizujemy te inwestycje, 

mamy nadzieję, że będzie jeszcze taniej.

„W stosunku  do  budżetu na 2023 roku,  projekt budżetu   na 2024 rok zakłada:

– zwiększenie dochodów o  127.193.719,42 zł  w tym :

– majątkowe – 92.754.669,67 zł   ( 55,38% ) 

– zwiększenie wydatków o  126.128.380,65 zł 

• wydatki majątkowe  - 92.509.957,08 zł , co wynika z różnicy  między  zakresem  

zrealizowanych w 2023 roku,  a zakresem zaplanowanych do realizacji na 2024 rok 

projektów oraz zadań inwestycyjnych, które uzyskały dofinansowanie ze źródeł  

zewnętrznych pochodzących głównie z Rządowego Funduszu Polski Ład, Rządowego 

Funduszu Rozwoju Dróg, budżetu środków europejskich, budżetu państwa oraz budżetów  

innych jednostek samorządu terytorialnego.

 Wydatki  majątkowe to część rozwojowa budżetu. W roku 2024 na zadania inwestycyjne 

planuje się  przeznaczyć  środki wg stanu na dzisiaj tj. dzień podjęcia uchwały budżetowej na 2024

r w wysokości 173.018.886,01 zł, plus inne, z tego: 

1.  Zadania drogowe – kwota 28.604.784,51 zł, w tym:

• Przebudowa  drogi powiatowej Nr  1711B na odcinku od drogi wojewódzkiej nr 690 do 

miejscowości Grodzisk w ramach PROW  - 10.284.979,46 zł

• Rozbudowa  drogi powiatowej nr 1716B na odcinku Nurczyk - Żerczyce – całość  zadania –

7.480.283,31 –  2023 roku wydaliśmy – 2.993.066,43zł  -  do zrealizowania w 2024 roku – 

4.487.216,88 zł

• Przebudowa drogi powiatowej nr 1762B na odcinku od miejscowości Grabarka do drogi 

powiatowej  nr 1771B ,Borysowszczyzna – edycja 6 -PGR – 2.050.000,00 zł

• Przebudowa dróg powiatowych nr 1771B i 1717B na terenie gminy Nurzec Stacja

– edycja 6 -PGR) – 2.050.000,00 zł
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• Przebudowa drogi powiatowej nr 1762B na odcinku od miejscowości Grabarka do drogi 

powiatowej  nr 1771B Borysowszczyzna – edycja 8-PGR – 2.110.000,00 zł

• Przebudowa odcinka drogi powiatowej nr 1698B  w miejscowości Czaje – 1.866.972,60 zł

• Przebudowa  drogi powiatowej nr 1711B na odcinku Smarklice-Ostrożany – 2.788.703,66

• Budowa chodnika w miejscowości Wierzchuca Nagórna w ciągu drogi powiatowej 

Nr 1728B – 1.006.543,16 zł

• Poprawa  bezpieczeństwa niechronionych uczestników ruchu na ulicy Bielskiej w Grodzisku

– drogi powiatowej 1710B i 1712B – 1.260.189,79 zł

• Budowa chodnika  w ciągu drogi powiatowej nr 1700B w miejscowości Perlejewo – 

540.178,96 zł

• Opracowanie dokumentacji technicznej – przebudowa mostu wraz z dojazdami w ciągu 

drogi powiatowej  nr 1726B w miejscowości Czartajew – 160.000,00 zł

 

     2. Budowa przeprawy mostowej przez rzekę Bug wraz z drogami dojazdowymi – 

         105.723.233,00 zł,

3.   Prace  geodezyjno- urządzeniowe na potrzeby rolnictwa, tj. zagospodarowanie       

poscaleniowe w ramach PROW na lata 2014-2020  - kwota 29.433.000,00 zł , w tym:

• projekt  „Scalenie gruntów na obszarze Gm. Perlejewo” – II etap – 1.586.810,85 zł,

• projekt  „Scalenie gruntów obiektu Milejczyce i inne” – II etap –     6.000.000,00 zł,

• projekt  „Scalenie gruntów obiektu Wierzchuca i inne” – II etap –    6.176.858,41 zł,

• projekt „Scalenie gruntów obiektu Osmola i inne” – II etap –          15.669.330,74 zł, 

 

4.  Pozostałe zadania inwestycje to: 

• Budowa  obiektów sportowych w Powiecie Siemiatyckim – 8.900.000,00 zł,

- budowa boiska piłkarskiego o sztucznej nawierzchni przy Zespole Szkół Technicznych

              w Czartajewie,

- przebudowa boiska wielofunkcyjnego i bieżni oraz budowa siłowni zewnętrznej przy

  Zespole Szkół w Siemiatyczach.

• Projekt „Rozwój infrastruktury ogólnodostępnej wokół Starostwa Powiatowego  w 

Siemiatyczach„ w ramach PROW na lata 2014-2020 – 357.868,50 zł.

Podsumowując przedstawiony budżet należy podkreślić , iż wydatki majątkowe i  wydatki 

przeznaczone na remonty dróg wynoszą  216.777.907,21 zł tj. 76,57% całego budżetu.

Wydatki majątkowe generują deficyt budżetowy w wysokości 5.487.138,33 zł, 

(1,94% budżetu ) który Zarząd Powiatu  pokryje kredytem i wolnymi środkami.

Z doświadczenia wiemy, że budżet w ciągu roku ulega  wielu  zmianom, a zaplanowane na 2024 

rok kwoty dochodów i wydatków będą zwiększone o kolejne zadania.
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Na styczniowej sesji zostanie wprowadzona do budżetu nowa inwestycja, tj.  budowa ścieżki 

pieszo-rowerowej i chodnika w ciągu drogi powiatowej nr 1700B na odcinku Perlejewo-Granne – 

kwota 3.588.180,62 zł – taka jest kwota po przetargu. 80% środków stanowią środki budżetu 

państwa.

Projekt  budżetu na 2024 rok  został  również przeanalizowany i pozytywnie zaopiniowany przez 

Regionalną Izbę Obrachunkową w Białymstoku  Uchwałą Nr RIO.II- 00310-11/2023 Składu 

Orzekającego RIO w Białymstoku z dnia 28 listopada 2023 r. w sprawie  wyrażenia opinii o 

projekcie uchwały budżetowej Zarządu Powiatu Siemiatyckiego na rok 2024 oraz  o możliwości  

sfinansowania przedstawionego w tym  projekcie deficytu budżetowego, z treścią  uchwały radni 

zostali szczegółowo zapoznani na posiedzeniu  Komisji przed dzisiejszą sesją Rady Powiatu 

Siemiatyckiego.

Zgodnie  z ustawą o finansach publicznych uchwałę  budżetową organ stanowiący jednostki 

samorządu terytorialnego powinien uchwalić przed  rozpoczęciem roku budżetowego ponieważ 

stanowi ona podstawę  do prowadzenia gospodarki  finansowej samorządu, wobec tego wnoszę w 

imieniu  Zarządu Powiatu o uchwalenie  budżetu w zaprezentowanej wersji. Dziękuję.”

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski zadał pytanie dotyczące drogi Grabarka – 

Borysowszczyzna, 3 razy wymieniana jest ta droga.

Starosta Marek Bobel poinformował, że są tam trzy odcinki w ramach trzech różnych zadań i 

trzech różnych przetargów i z różnych środków: PGR 6, PGR 8, teraz w trakcie rozstrzygania jest 

trzeci odcinek, gdzie najtańsza jest oferta firmy Strabag. Ten odcinek jest długi, jest to 6,5 km i 

budowa całego zadania w jednym zamówieniu to kilkanaście milionów złotych. W związku z tym 

tak, jak systematycznie pozyskujemy środki na to zadanie, będzie to realizowane w kilku 

odcinkach, co nie znaczy, że nie będzie to zrealizowane praktycznie wszystko w 2024 roku. Na 

razie będą to 3 odcinki, jeden będzie realizował Maksbud, dwa pozostałe – jedna umowa jest 

podpisana ze Strabagiem, który wygrał przetarg  a w tym najnowszym po otwarciu również 

wszystko wskazuje na to, jeśli wszystkie dokumenty będą prawidłowe to pewnie wygra Strabag bo 

oferta jest najtańsza.

Przewodniczący Henryk Boguszewski zapytał, czy trzy odcinki złożą się na całość?

Starosta Marek Bobel poinformował, że jeszcze nie. Na razie 3 odcinki będą stanowiły większość 

tej drogi. Szukamy środków żeby zrealizować to do końca, do samej Grabarki. Mamy cały projekt, 

prawomocne pozwolenie na budowę, trzeba jeszcze znaleźć środki zewnętrzne i później 

wprowadzić następne zadanie. Być może pozostały odcinek będzie odcinkiem czwartym i 

kończącym – Starosta zaznaczył że nie wie w tej chwili , na razie to co mamy to jest w projekcie 

budżetu i to jest w trakcie realizacji, de facto dwa odcinki są podpisane więc firmy mają krótki czas 

bo w granicach czerwca te odcinki muszą być zrealizowane. Później zobaczymy, może pojawią się

extra środki rządowe bo jest nowy rząd, być może  będzie równie dobrze dla samorządów jak jest 

w tej chwili przy tym projekcie budżetu.
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Radny Mariusz Pyzowski poinformował, że w par. 6 uchwały kwota zaciągniętych kredytów jest to

5.300.000 zł. natomiast w załączniku Nr 5 jest kwota 6.260.000 zł. z czego to wynika?

Skarbnik Powiatu Teresa Kłopotowska poinformowała, że mamy kredyt, który wynosi 5.300.000 

zł. jest to na pokrycie deficytu wynikającego z różnicy między dochodami a naszymi wydatkami 

natomiast jest on jeszcze zwiększony o 960.000 zł. na spłatę raty wcześniej zaciągniętych 

zobowiązań z tytułu kredytu, jest to 960.000 zł., które musimy spłacić w ciągu 2024 roku, stąd te 

5.300.000 zł. plus 960.000 zł. daje 6.260.000 zł. 

Starosta Marek Bobel poprosił o uzupełnienie aby sprawa była jasna, aby mieszkańcy powiatu 

wiedzieli, ile procentowo będzie zadłużenia  po wzięciu potencjalnego kredytu, który jest w 

projekcie tego budżetu, jaka będzie skala zadłużenia powiatu na – zakładajmy – koniec roku 2024 

aby było to jasne, czytelne. Daj Boże aby wszystkie samorządy miały takie zadłużenie.

Skarbnik Powiatu Teresa Kłopotowska poinformowała, że przy kredycie, który zaciągniemy pod 

koniec 2024 roku  kredyt ogółem będzie wynosił 5.580.000 zł. - zadłużenie na 2024 rok plus 

6.260.000 zł. - na koniec roku wychodzi 11.840.000 zł. Skarbnik Teresa Kłopotowska zaznaczyła, 

że nie mówi o kredycie, który będziemy spłacać w trakcie roku ale dodając jeden kredyt na 

początek roku i drugi na koniec i wskaźnik do dochodu obciążenia kredytem będzie wynosił 4,26% 

więc jest to bardzo mały wskaźnik. W skali do wydatków wskaźnik ten jest jeszcze mniejszy.

Radny Mariusz Pyzowski podkreślił, że nie powiedział, że jest to duże zadłużenie, tak jak 

generalnie nie jest przeciwny zaciąganiu kredytów jeśli są to kredyty na sfinansowanie wkładu 

własnego w inwestycje, które mają duże dofinansowanie – radny podkreślił, że jak najbardziej jest 

to uzasadnione  i chyba każdy by z takiej możliwości skorzystał, radny poinformował, że chciał 

dopytać tylko skąd wynika ta różnica. 

Starosta Marek Bobel stwierdził, że słuchają nas zapewne mieszkańcy powiatu i chcieliby 

wiedzieć, jakie jest zadłużenie, mówimy o 5-ciu  milionach o 6-ściu milionach. Trzeba żeby 

mieszkańcy wiedzieli wszystko i wiedzą wszystko i w związku z tym niecałe 4% budżetu przy 

teoretycznym założeniu że zaciągamy maksymalny kredyt, zobaczymy w trakcie roku, być może z 

tego kredytu nie skorzystamy ale taka furtka musi być żeby wkłady własne przy tej ogromnej ilości 

inwestycji też były. Wyjaśnienie było bardziej  skierowane do mieszkańców powiatu.

Radny Mikołaj Żabiński stwierdził że nie bardzo zrozumiał bo nie mamy przed sobą mapy dróg a 

chodzi mu o ścieżkę pieszo – rowerową Siemiatycze – Grabarka. Poprzednio byliśmy informowani,

że został ogłoszony przetarg do wykonania dokumentacji technicznej. Czy ten przetarg się 

zakończył? Czy umowy są podpisane z Gminą Nurzec Stacja, Gminą Siemiatycze na realizację tej 

inwestycji? 

Starosta Marek Bobel poinformował, że umowa jest podpisana, informowaliśmy o tym na 

portalach społecznościowych. Tak, jest podpisana umowa na zaprojektowanie i uzyskanie 

prawomocnego pozwolenia ZRID-owskiego z firmą, która wygrała przetarg za prawie 300.000 zł. 

To, co mówiliśmy wcześniej, jest to duże i skomplikowane zadanie, będą musiały być podzielone 
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działki, wykupy działek, tutaj tak jak mówiliśmy wcześniej połowa z tych prawie 300.000 zł. ponad 

140.000 zł jest to wkład budżetu powiatu siemiatyckiego a pozostała kwota ponad 140.000 zł. w 

zaokrągleniu są to kwoty czterech gmin, proporcjonalnie do długości ścieżki, która jest planowana. 

W kolejności jest to : Miasto Siemiatycze, Gmina wiejska Siemiatycze, Gmina Nurzec i najmniejszy

odcinek Gmina Mielnik, jest to dosłownie 130 metrów ale gmina również się dokłada, jest tu 

solidarnie 50% powiat, 50% cztery pozostałe samorządy. Jest to wszystko „dograne”, jest to w 

trakcie projektowania, trzeba trochę poczekać bo całość projektu z pozwoleniem na budowę ma 

trwać 18 miesięcy. Jest to ponad 7-kilometrowy odcinek, w niektórych miejscach trzeba dzielić, 

działki, wywłaszczać, płacić odszkodowania ale jesteśmy zdeterminowani, nic nie ulega zmianie, 

przemy do przodu, będzie pozwolenie, będziemy się zwracać o środki zewnętrzne i budować tę 

inwestycję tak potrzebną w tej części powiatu.

Radny Mikołaj Żabiński podziękował za pozytywne ustosunkowanie się Zarządu do  kolejnego 

jego wniosku. Wdzięczni będą mieszkańcy i również pielgrzymi, którzy  obojętnie jaka pora roku 

korzystają z tej drogi. Zwiększy to zapewne bezpieczeństwo ruchu drogowego. Dziękuję.

Radny Mariusz Pyzowski stwierdził, że ponieważ w tym roku był również realizowany duży 

projekt „Budowa strzelnicy” w miejscowości Borysowszczyzna, w związku z tym, że nie ma ujętego

w załączniku inwestycyjnym  projektu budowa strzelnicy należy rozumieć, że ona została 

zakończona i rozliczona?

Starosta Marek Bobel poinformował że w związku z tym że nie ma to widać, że została  oddana 

do użytkowania. Starosta zaprosił w najbliższym czasie, mamy już odpowiednią osobę, która ma 

odpowiednie uprawnienia i certyfikaty, Starosta zaprosił do pierwszych strzelań, jest to w trakcie 

stricte organizacyjnych spraw: kiedy, w jakich godzinach, w jakie dni ale są to dni a nie miesiące 

więc jest ona oddana do użytku. Nie ma tu  bo została ukończona. Starosta Marek Bobel zaprosił 

do korzystania. 

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie   uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na 2024 rok 

głosowało 15 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 15 głosach „za”, głosów 

„przeciw” i „wstrzymujących się” nie było.

Uchwała Nr XLIV/312/23 – w załączeniu do protokołu.

Protokół głosowania jawnego w sprawie  uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na 2024 rok 

stanowi załącznik do protokołu.

Na sali rozległy się oklaski.

Starosta Marek Bobel serdecznie podziękował za zaufanie i za jednomyślność. Starosta 

zaznaczył, że nie spodziewał się ale cieszy się bardzo że wszyscy radni są za, nie było głosów 

wstrzymujących. Oczywiście budżet jest naprawdę bardzo, bardzo proinwestycyjny. Starosta 

stwierdził że cieszy się, że wszyscy radni to doceniają, czeka nas ciężki 2024 rok, ciężki pod 
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względem ogromu pracy bo setki milionów złotych trzeba przełożyć na inwestycje. Starosta Marek 

Bobel zapewnił, że damy radę , że zrealizujemy to, co zaplanowaliśmy i że nasz powiat – bo 

prawie wszystkie te inwestycje skończą się w 2024 roku – zobaczycie państwo olbrzymie zmiany w

każdej gminie, olbrzymie zmiany w drogach, w budowie mostu, w inwestycjach sportowych, które 

będziemy realizować. Inwestycji jest ogrom, ogrom pracy czeka też urzędników ale po to jesteśmy,

po to będziemy się starać żeby wszystko było zgodnie z prawem i terminowo oddane do użytku. 

Nie zawsze wszystko od nas zależy, czasami trafi się firma wyłoniona w przetargu, z którą czasami

są różne problemy, opóźnia wykonawstwo, czasami niesie to komplikacje ale rozwiązujemy te 

problemy, wszystko jest rozliczane. Starosta Marek Bobel jeszcze raz serdecznie podziękował 

wszystkim za pozytywny odbiór tej uchwały i zagłosowanie „za”.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski również podziękował dla Starosty i dla Zarządu że 

dobrze skonstruowali ten budżet i dla radnych że za nim zagłosowali. 

Salę obrad opuścili księża dziekani. 

Kolejny projekt uchwały dotyczył ustalenia rozkładu godzin pracy i harmonogramu dyżurów aptek 

ogólnodostępnych na terenie powiatu siemiatyckiego w okresie od 01.01.2024r. do 31.12.2024r. 

Na  sali obrad nieobecny był Starosta Marek Bobel. 

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski zwrócił się z pytaniem, czy państwo radni mają 

pytania w tej sprawie?  

Pytania do projektu nie zostały zgłoszone.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Zgodnie ze wskazaniem urządzenia do głosowania w głosowaniu oddanych zostało 15 głosów.

Przewodniczący Rady stwierdził, że musimy zagłosować jeszcze raz i poprosił o powtórne 

wciśniecie odpowiedniego przycisku na urządzeniu do głosowania.

Za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy i harmonogramu dyżurów aptek 

ogólnodostępnych na terenie powiatu siemiatyckiego w okresie od 01.01.2024r. do 31.12.2024r.  

głosowało 14 radnych, 1 radny był nieobecny na sali obrad podczas głosowania. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została 14 głosach „za”, 1 radny nie 

zagłosował.

Uchwała Nr XLIV/313/23 – w załączeniu do protokołu.

Protokół głosowania jawnego w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy i  harmonogramu dyżurów

aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu siemiatyckiego w   okresie od 01.01.2024r. do 

31.12.2024r. stanowi załącznik do protokołu. 

Kolejny projekt uchwały dotyczył wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości 

stanowiącej własność   Powiatu Siemiatyckiego oraz odstąpienie od obowiązku przetargowego 

trybu   zawarcia umowy.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski zwrócił się z pytaniem przy państwo radni mają 

pytania w tej sprawie?
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Pytania nie zostały zgłoszone w związku z tym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości 

stanowiącej własność Powiatu Siemiatyckiego oraz odstąpienie od obowiązku przetargowego 

trybu zawarcia umowy głosowało 14 radnych, 1 radny był nieobecny na sali obrad podczas 

głosowania.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 14 głosach „za”, 1 radny nie 

głosował. 

Uchwała Nr XLIV/314/23 – w załączeniu do protokołu.

Protokół głosowania jawnego w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części 

nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Siemiatyckiego oraz odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy stanowi załącznik do protokołu. 

Kolejny projekt uchwały dotyczył zmian w Uchwale Nr XLII/303/23 Rady powiatu Siemiatyckiego z 

dnia 24 listopada    2023r. w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Powiatu Siemiatyckiego z 

organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w        art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003r. O działalności pożytku publicznego i     o        wolontariacie   na 2024 rok”

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski zwrócił się z pytaniem, czy państwo radni mają 

pytania do projektu uchwały?

Ponieważ pytania nie zostały zgłoszone Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Za podjęciem uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XLII/303/23 Rady Powiatu Siemiatyckiego z

dnia 24 listopada  2023r. w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Powiatu Siemiatyckiego z 

organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia

2003r. O działalności pożytku publicznego i  o  wolontariacie na 2024 rok” głosowało 14 radnych, 1

radny był nieobecny na sali obrad podczas głosowania. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 14 głosach „za”, 1  radny nie 

głosował.

Uchwała Nr XLIV/315/23 – w załączeniu do protokołu.

Protokół głosowania jawnego w sprawie  zmian w Uchwale Nr XLII/303/23 Rady Powiatu 

Siemiatyckiego z dnia 24 listopada  2023r. w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Powiatu 

Siemiatyckiego z organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

z dnia 24 kwietnia 2003r. O działalności pożytku publicznego i  o  wolontariacie na 2024 rok 

stanowi załącznik do protokołu.

P – kt 8.

Radny Jan Żeruń zwracając się do Skarbnik Powiatu Teresy Kłopotowskiej zapytał, jeżeli została 

zakończona inwestycja budowy strzelnicy a pojawiła się informacja że Wojewódzki Sąd 

Administracyjny  wstrzymał budowę. Nie jest to prawda?
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Skarbnik Powiatu Teresa Kłopotowska poinformowała, że nie, dziś rozpoczęły się odbiory, 

ostateczny etap odbioru, komisja odbiera, zostaną podpisane protokoły. Jest już zatrudniona 

osoba jako instruktor. My musimy w tym roku to sfinalizować ze względu na dotacje, jakie 

otrzymaliśmy. 

Radny Jan Żerun zapytał, jakie były koszty całości inwestycji?

Skarbnik Powiatu Teresa Kłopotowska poinformowała, że w tym roku musimy to wszystko 

rozliczyć ze względu na dotacje, jakie otrzymaliśmy.

Radny Mariusz Pyzowski poinformował, że chciałby jeszcze zabrać głos w temacie strzelnicy 

ponieważ ostatnio w przestrzeni medialnej pojawiły się informacje że w zasadzie przy budowie 

tego obiektu było wiele spraw związanych ze znakami zapytania. Radny poinformował że z tego co

wie, Wojewódzki Sąd Administracyjny uchylił kilka dni temu decyzję lokalizacyjną wójta Gminy 

Nurzec Stacja w zakresie budowy tego obiektu. Pojawia się też kwestia powierzchni a w zasadzie 

pola oddziaływania kul na teren zewnętrzny. Temat budowy strzelnicy był poruszany na łamach 

portalu onet.pl, ostatni numer Kuriera Podlaskiego Głosu Siemiatycz też pisał w tej kwestii.  Jest 

tam wiele pytań, zresztą budowa tej inwestycji spotkała się z protestem społecznym, 

rozpatrywaliśmy skargę, ta skarga wędrowała od starosty do wojewody itd. Radny Mariusz 

Pyzowski poinformował że jest trochę zdziwiony że ta inwestycja została już dziś odebrana. Jeśli 

została odebrana to żeby odpowiedzieć na te wszystkie pytania, które pojawiają się w artykułach 

prasowych bo jeśli wydatkowane są środki publiczne to nie może być cienia wątpliwości że zostały 

one wydane w sposób prawidłowy. Artykuły te rzucają w jakiś sposób cień na to, że budowa tego 

obiektu została przeprowadzona w sposób nie do końca rzetelny. Radny Mariusz Pyzowski wyraził 

opinię, że warto byłoby się pochylić nad tematami i kwestiami poruszanymi w tych artykułach tym 

bardzie, że na pytania dziennikarzy ani pan Wicestarosta który jest dziś nieobecny ani pan 

Starosta nie odpowiedzieli a my jako radni chcielibyśmy wiedzieć tak po prostu aby nie 

wprowadzać opinii publicznej w błąd ponieważ mieszkańcy czytają internet, czytają lokalną prasę i 

mają wątpliwości, pytają. My chcemy uzyskać na ten temat rzetelne informacje jak właściwie 

przebiega cały proces, budzi też wątpliwości kwestia wyboru wykonawcy ponieważ najniższa 

oferta ze względu na rażąco niską cenę została odrzucona. Inne kwestie , pomijając już 

przeniesienie tej inwestycji z pierwotnie planowanej w Klukowie, dla której gmina Siemiatycze 

specjalnie zmieniała plan zagospodarowania przestrzennego. My jako powiat do zmiany projektu 

też dołożyliśmy około 90.000 zł. i jest naprawdę wiele pytań z tym związanych. Aby to wszystko 

uporządkować chcielibyśmy uzyskać rzetelną informację. Radny Mariusz Pyzowski wyraził opinię, 

że warto by było w styczniu, po świętach spotkać się, zwołać wspólne posiedzenie komisji w tej 

sprawie abyśmy mogli uzyskać rzetelne informacje żeby ta informacja, która krąży w przestrzeni 

publicznej czy to w prasie lokalnej czy w internecie aby to zweryfikować i mieć rzetelne informacje. 

Radny Mariusz Pyzowski zawnioskował o zwołanie komisji w styczniu w sprawie budowy i oddania

do użytkowania strzelnicy.
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W trakcie wypowiedzi radnego Mariusza Pyzowskiego na salę obrad powrócił Starosta Marek 

Bobel.

Głos zabrał Starosta Marek Bobel, który poinformował, że zgodnie z art. 21 ust. 9 ustawy o 

samorządzie powiatowym w sprawach dotyczących powiatu radni mogą kierować interpelacje i 

zapytania do Starosty. Interpelacje i zapytania składane są na piśmie do Przewodniczącego Rady, 

który przekazuje je niezwłocznie Staroście. Starosta lub osoba przez niego wyznaczona jest 

zobowiązana udzielić odpowiedzi na piśmie nie później niż w terminie 14 dni od otrzymania tej 

interpelacji. Zgodnie z par. 19 i 12 statutu Powiatu Siemiatyckiego odpowiedź na interpelację i 

zapytania radnych składane są na sesji odpowiedź jest udzielana pisemnie w ciągu 14 dni od daty 

otrzymania interpelacji i zapytania. Starosta Marek Bobel poinformował, że na powyższe pytania 

odpowie na piśmie w ustawowym terminie. Pan radny pytał już dziś na sesji, Starosta potwierdził: 

Strzelnica została oddana do użytkowania, ma zatwierdzony regulamin i rusza. Niech pan nie 

powiela informacji o  nieprawidłowościach dotyczących przetargu – Starosta stwierdził, że pan po 

prostu powtarza kłamstwa. Firma, która złożyła najtańszą ofertę nie uzupełniła wymaganej prawem

dokumentacji, nie złożyła tego więc nie mogła zostać wybrana jako firma najtańsza. Niech pan 

zapozna się w trybie informacji publicznej, jest to do wglądu w Starostwie dla pana jako radnego, 

niech pan nie rozsiewa plotek że jest tu coś nie tak, niezgodnie z prawem. Ma pan możliwość 

szczegółowej interpelacji i my szczegółowo panu odpowiemy. Strzelnica jest oddana do 

użytkowania, zatwierdzona regulaminem i za chwilę  będą odbywały się pierwsze strzelania.

Radny Mariusz Pyzowski poinformował, że jego wolny wniosek dotyczył zwołania komisji i miał 

na celu to, aby nie powielać nieprawdziwych informacji. Radny zaznaczył, że nie wspominał o 

nieprawidłowościach tylko wiele pytań pojawiło się w publikacjach internetowych i prasowych, 

właśnie taka informacja, o której pan wspomniał że najtańszy wykonawca nie złożył dokumentów i 

jest to wystarczający argument do tego, aby wybrać kolejnego  ktokolwiek by nim nie był. Chodzi o 

to, abyśmy my jako radni mieli pełną informację na ten temat ponieważ nie chcemy w żaden 

sposób żeby gdzieś w publikacjach prasowych źle o nas pisano bo to chyba wspólnie zależy nam 

na tym, żeby powiat dobrze się rozwijał, żeby te inwestycje, które są planowane i realizowane 

obecnie szły do przodu i abyśmy mieli dobrą opinię, chodzi o to aby wiedzieć i dawać ewentualne 

kontrargumenty tym kwestiom, które są poruszane w artykułach prasowych i internetowych.

Starosta Marek Bobel poinformował, że od tego Rada Powiatu ma Komisję Rewizyjną, jeśli 

będzie taka wola Rady Powiatu to oczywiście ma prawo skontrolować, proszę bardzo, wszystko 

jest otwarte, nie ma tu nic do ukrycia. Media dzisiaj są jakie są, mogą pisać co chcą, Starosta 

poinformował, że nie będzie z tymi mediami polemizował, jeśli przekroczą pewne granice 

pójdziemy z nimi do sądu. Nie ma tu nic do ukrycia. W   ciągu budowy tej strzelnicy kilka 

segregatorów różnych pism, donosów do wszystkich możliwych instytucji, które nadzorują 

wszystko, co jest możliwe. Nikt nie stwierdził żadnych nieprawidłowości, wszystko jest 

wybudowane zgodnie z prawem, zgodnie z pozwoleniem, zgodnie z prawem zostało przekazane 
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do użytkowania. Decyzja jest ostateczna, regulamin strzelnicy został zatwierdzony. Te donosy, te 

segregatory donosów – ludzie są jacy są, dzisiaj pisać każdy może i to też jest robione. Nie mamy 

tu nic do ukrycia, wszystko jest wybudowane zgodnie z pozwoleniem, zgodnie z prawem, oddane 

do użytku zgodnie z prawem. Powielanie na Radzie Powiatu po to, aby mieszkańcy usłyszeli i aby 

zasiać niepokoje jest po prostu nie fair. Radny ma możliwość zadawania interpelacji, proszę 

sformułować interpelację na piśmie, wszystko zostanie panu zgodnie z prawem w ciągu 14 dni 

uzupełnione. Starosta Marek Bobel poinformował, że z jego doświadczenia w ostatnich latach 

wynika, że wszystko, co dotyczy bezpieczeństwa i obronności państwa zawsze pojawiają się 

trudności. Starosta zaznaczył, że nie będzie uszczegóławiał dlaczego, co to za trudności, nie 

będzie nikogo imiennie nazywał, sami odpowiedzcie sobie państwo dlaczego czasami tak się 

dzieje. Nie są to ludzie stąd, są to ludzie z Polski, tak samo  jest i w tym przypadku. My budujemy, 

przekazujemy, realizujemy wszystko zgodnie z prawem, z procedurami, z zasadami ochrony 

środowiska. Starosta poinformował, że tyle ma do powiedzenia. Jeśli pan chce, proszę zadać 

interpelację, wszystko będzie panu przekazane, udostępnione. 

P – kt 9.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski 

podziękował zebranym za przybycie i zamknął obrady XLIV  sesji VI kadencji Rady Powiatu 

Siemiatyckiego.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

PRZEWODNICZĄCY  RADY

Henryk Boguszewski 

Protokołowała:  Elżbieta Malinowska 
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